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Interpelacja

Dobiegaja konca prace kanalizacyjnena Grudowie,W zwiazkuz tym skladamzapytanie,
jakie sa plany odnosnie utwardzeniaulic osiedlowychtj. Milej, Pieknej, Makowej,Wisniowej i

Wesola. ( ~j
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ A~ /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do Rady Miastaw dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie planów dotyczacych utwardzenia ulicosiedlowych, tj.
Milej, Pieknej, Makowej, Wisniowej i Wesolej informuje, ze ulice te nie sa przewidziane w najblizszym
czasie do utwardzenia. Ich lokalny charakter pozwala na utrzymanie ich w dostatecznym stanie
technicznym poprzez biezace naprawy, bez koniecznoscizmiany nawierzchni. Informuje równiez, ze po
robotach kanalizacyjnych nawierzchnia bedzie lepszej jakosci, anizeli przed robotami - ulice Wisniowa i
Wesola zostana w ramach odtworzenia nawierzchni wysypane warstwa tlucznia. Pozostale ww. ulice
zostaly wysypane warstwa destruktu, co równiez poprawilowarunki poruszania sie tymi ulicami.
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